
 

 

Zápis č. 14/2015 (127) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 7. 12. 2015 
 

Přítomni:   Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., prof. Ing. Petr Dostál, CSc., prof. Ing. 
Roman Prokop, CSc., doc. Ing. František Gazdoš, Ph.D., Ing. Milan 
Navrátil, Ph.D., Ing. Libor Pekař, Ph.D., Ing. Hana Urbančoková, Bc. 
Tomáš Trčka (celkem 8 členů AS) 

Omluveni: David Chromčák, Filip Soviš 

Stálí účastníci zasedání: doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., Ing. Bc. Bronislav Chramcov, 
Ph.D., doc. Ing. Marek Kubalčík, Ph.D., Mgr. Eva Navrátilová, Monika 
Krištofová, DiS. 

 

Předseda AS FAI Matýsek zahájil jednání AS FAI, přivítal všechny účastníky zasedání a 
omluvil chybějící.  

 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 13/2015 (126). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu Dlouhodobého záměru vzdělávací, vědecké a výzkumné 
činnosti Fakulty aplikované informatiky Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně na 
období 2016 – 2020.  

6. Projednání návrhu Aktualizace Dlouhodobého záměru vzdělávací, vědecké a 
výzkumné činnosti Fakulty aplikované informatiky Univerzity Tomáše Bati ve 
Zlíně na rok 2016.  

7. Různé. 

 

Ad 1) Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 13/2015 (126)  

Zápis je bez připomínek.  

Návrh usnesení AS FAI 127/1 

AS FAI schválil zápis AS FAI č. 13/2015 (126) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FAI.  

Hlasování 

Pro:  8 
Proti:  0 
Zdržel: 0  
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Usnesení AS FAI 127/1 

AS FAI jednomyslně schválil zápis AS FAI č. 13/2015 (126) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FAI. 

 

Ad 2) Stav plnění usnesení AS FAI.   

Z předchozích usnesení nevyplývají v současnosti žádné úkoly.   

 

Ad 3) Projednání programu zasedání.  

Svolání k zasedání obsahující předběžný program zasedání AS FAI bylo doručeno všem 
členům AS FAI elektronicky dne 30. 11. 2015. Žádný z členů AS FAI a stálých účastníků 
zasedání nenavrhl úpravu programu. 

Návrh usnesení AS FAI 127/2 

AS FAI schválil program zasedání č. 127 v tomto znění:  

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 13/2015 (126). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu Dlouhodobého záměru vzdělávací, vědecké a výzkumné 
činnosti Fakulty aplikované informatiky Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně na 
období 2016 – 2020.  

6. Projednání návrhu Aktualizace Dlouhodobého záměru vzdělávací, vědecké a 
výzkumné činnosti Fakulty aplikované informatiky Univerzity Tomáše Bati ve 
Zlíně na rok 2016.  

7. Různé. 

Hlasování 

Pro:  8 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 127/2 

AS FAI jednomyslně schválil program zasedání č. 127 v tomto znění:   

1. Kontrola zápisu ze zasedání AS FAI č. 13/2015 (126). 

2. Stav plnění usnesení AS FAI. 

3. Projednání programu zasedání. 

4. Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS. 

5. Projednání návrhu Dlouhodobého záměru vzdělávací, vědecké a výzkumné 
činnosti Fakulty aplikované informatiky Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně na 
období 2016 – 2020.  
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6. Projednání návrhu Aktualizace Dlouhodobého záměru vzdělávací, vědecké a 
výzkumné činnosti Fakulty aplikované informatiky Univerzity Tomáše Bati ve 
Zlíně na rok 2016.  

7. Různé. 

 

Ad 4) Informace děkana, proděkanů, tajemníka a předsedy AS.      

Děkan FAI 

 Dne 3. 12. 2015 v 10:00 hod. proběhlo první zasedání Průmyslové rady v novém 
složení.   

 Zasedání Vědecké rady FAI se uskuteční ve středu 9. 12. 2015. Bude zahájeno 

profesorské řízení doc. Piteľa z TU v Košicích a habilitační řízení Dr. Chramcova. 

 V úterý 8. 12. 2015 proběhne setkání studentů bakalářských a magisterských 
studijních oborů s vedením FAI. 

 Dne 9. 12. 2015 ve 13:00 hod. proběhne pro studenty 3. a 5. ročníků informační 
přednáška týkající se Job centra UTB. 

 Pror. Knápková zpracovala přehled nezaměstnanosti absolventů UTB k 30. 9. 2015. 

 Žádost o novou akreditaci bakalářského studijního programu Inteligentní 
systémy s roboty byla projednána na zasedání RSP 29. 10. 2015. Probíhá jednání 
se zástupci FT ve věci připomínek ze strany FT. 

 Akreditace nového bakalářského oboru Softwarové inženýrství byla 
projednávána na zasedání Akreditační komise MŠMT dne 24. 11. 2015. Zápis ze 
zasedání AK MŠMT prozatím není k dispozici. 

Prod. Chramcov 

 Bylo vybráno 17 studentů, kteří budou pracovat jako „pomocné vědecké síly“ 
v AR 2015/16. Jejich povinností bude vystoupit na STOČ 2016 v Ostravě.   

 Do soutěže IGA na rok 2016 bylo přihlášeno 38 projektů, kterých se zúčastní 66 
studentů.  

Prod. Kubalčík 

 Ve dnech 11. 12. 2015 a 22. 1. 2016 proběhnou na UTB „Dny otevřených dveří“. 

 V rámci propagace se zástupci FAI zúčastní 26. – 27. 1. 2016 v Praze veletrhu 
Gaudeamus.  

 V lednu budou probíhat propagační výjezdy na SŠ. 

Předseda AS FAI 

Důležité informace ze zasedání AS UTB dne 1. 12. 2015:  

 Byla projednána „Pravidla rozpočtu UTB pro rok 2016“.  

o V rámci tohoto bodu vystoupila předsedkyně AS UTB ve věci zvýšení 
základní mzdy.  

o Dr. Matýsek upozornil na to, že v materiálu není zapracována otázka 
investice do modernizace budovy U5, v rámci které má být budova FAI 
úplně klimatizována. 
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 Dne 7. 3. 2016 končí funkční období stávajícímu AS UTB. Volby do AS UTB 
proběhnou v týdnu 15. – 20. 2. 2016. Vyhlášení voleb na jednotlivých fakultách je 
v kompetenci fakultních akademických senátů.  

 Byly projednávány dotazy a připomínky Ing. Papeže.  

 

Ad 5) Projednání návrhu Dlouhodobého záměru vzdělávací, vědecké a výzkumné 
činnosti Fakulty aplikované informatiky Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně na období 
2016 – 2020. 

Návrh materiálu předkládá děkan FAI. Dokument vychází z Dlouhodobého záměru 
vzdělávací a vědecké, výzkumné, vývojové a inovační, umělecké a další tvůrčí činnosti 
Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně na období 2016 – 2020, z období předchozího a 

z dalších materiálů, které jsou v návrhu zmíněny. Doc. Adámek představil a blíže seznámil 
členy AS FAI se strategickými a prioritními cíli FAI pro výše zmíněné období. Materiál 
bude detailně projednán na zasedání LK AS FAI.  

 

Ad 6) Projednání návrhu Aktualizace Dlouhodobého záměru vzdělávací, vědecké a 
výzkumné činnosti Fakulty aplikované informatiky Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně 
na rok 2016. 

Návrh materiálu taktéž předkládá děkan FAI. Doc. Adámek seznámil AS FAI s prioritami 
Aktualizace Dlouhodobého záměru FAI UTB ve Zlíně pro rok 2016. Materiál bude 
taktéž projednán na zasedání LK AS FAI.  

 

 Ad 7) Různé. 

 Zasedání LK AS FAI proběhne dne 14. 12. 2015 ve 13:00 hod. v zasedací 
místnosti 51/606. 

 Příprava Voleb do AS UTB – volby na FAI (budova U5 a konzultační středisko 
v Praze) proběhnou v termínu 18. – 19. 2. 2016. Budou se volit 4 zástupci FAI 
z řad zaměstnanců a 2 zástupci z řad studentů. Návrh složení volební komise a 
další materiály budou předloženy na příštím zasedání AS FAI.  

 Možnost tisku pro studenty DSP – pro studenty DSP bude v horizontu měsíce 
k dispozici síťové multifunkční zařízení pro tisk, kopírování, skenování. Nyní je 
možno využít tiskárny na jednotlivých sekretariátech.    

 Ing. Urbančoková tlumočila dotazy a připomínky Ing. Papeže: 

o Umožnění přístupu do budovy U5 pro studenty DSP přes zadní vchod – 
nebude umožněn z důvodu možných krádeží (nedostatečný monitoring 
řádně uzavřených dveří). 

o Nákup licencí MatLab – řeší ÚPKS. 

o Aktualizace rektorátních směrnic na www stránkách FAI – zajistí prod. 

Chramcov. 
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o Možnost vyplácení stipendia studentům DSP v kombinované formě – 
finanční prostředky jsou výhradně určeny pro studenty prezenční formy 
DSP. 

 

Termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na 21. 12. 2015 od 13.00 hod v zasedací 
místnosti 51/606.  

 
Ve Zlíně dne 10. 12. 2015 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
 

 

 

Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. 
                        předseda AS FAI 


